

1092學期因應疫情學位考試應變措施

- 一. 依本校「碩士及博士學位考試實施細則」第六條規定，學位考試地點須於**校內**考試地點進行。因**不可抗力因素**得申請**視訊考試**，經**專簽校長核備**後始可辦理。
- 二. 1092學期疫情嚴峻，110.05.13-14校級防疫會議決議，學位考試委員及研究生為「**醫療院所機構醫事及工作人員**」者，**須採視訊**方式出席研究生學位考試，**免經專簽核備**。
- 三. 非上述限制之**校外學位考試委員(包含北醫大不同校區)**，**得採視訊**方式出席研究生學位考試，**免經專簽核備**。
- 四. 惟到校出席之考試委員及研究生仍須於考試地點進行。
- 五. 以視訊方式舉行學位考試，依本校「碩士及博士學位考試實施細則」第六條規定，**系所學位學程應全程錄音及錄影存檔備查十年**。
- 六. 執行期間：**即日起至110.06.08止**，後續措施視中央流行疫情指揮中心及本校校級防疫會議決議，將另行公告。



Spring Semester 2021 Covid-19 Precaution- Notification of Degree Examination

1. According to the “TMU Implementation Guidelines of Master and Ph.D. Degree Examination” Article VI: degree examination should be held **in the campus** and conducted by review. Due to **inevitable factors**, those who apply **video degree examination** should be **approved by Principle**.
2. According to the TMU Meeting of the Epidemic Prevention Group on May 13th-14th 2021, committee members and students “**who work in Medical Care Institutions**” please attend the degree examination **through video conference** on Spring Semester 2021. And **it doesn't need to be approved by Principle**.
3. **Committee members outside TMU (includes committee members who work from TMU different campus)** “who are not working in Medical Care Institutions” also could attend the degree examination **through video conference**. And **it doesn't need to be approved by Principle**.
4. However, committee member attend the degree examination in campus shall gather in same space.
5. For video graduation defense, **department should have whole audio and video recording archived for 10 years**. (according to the “TMU Implementation Guidelines of Master and Ph.D. Degree Examination” Article VI)
6. Duration: **From now on to Jun. 8th 2021**. The follow-up decision from CDC and TMU Meeting of the Epidemic Prevention Group will be announced until further notice.

